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írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nem készítik fel a MÁV-ot az európai versenyhelyzetre?" címmel a Házszabály 91 .
§-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Csillag István
gazdasági és közlekedési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az MSZP-SZDSZ kormány szavakban elkötelezte magát a magyar vasút helyzetének
rendezésére, az Európai Unióhoz való csatlakozás után létrejövő versenyhelyzetre való
felkészítésre .

Kétségtelen, hogy évtizedes problémát kell megoldani, de elvárható lenne, hogy legalább az
első lépések történjenek ebben az irányban .

A benyújtott költségvetési javaslatból az derül ki, a MÁV semmilyen előrelépésre nem
számíthat .

Kérdésem: Hogyan tervezi ezek után a közlekedési tárca az európai uniós projektek
önrészének biztosítását, lesz-e erre elegendő pénz az elkövetkező években vagy éppen a
vasúti beruházások halogatása miatt lesz Magyarország nettó befizető?

Várom válaszát,

Budapest, 2003 . október 22 .
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